
Møtereferat 
Styremøte 15.11.2022 
 
Til stede:  Willy Jensen, Roy Dramstad, Roy Andreas Grundeland,  
  Jørn Veisten, Roger Bakkerud 
 
Ikke til stede:   
 
Referent: Willy Jensen 
 
Saker 

1.  Hygenpokalen – gjennomføring og evt. prioritering av hunder. 
 
2 x 1 ÅP eldre foran yngre 
Championer yngre foran eldre 
1 x 1ÅP yngre foran eldre 
 
Påmelding internt 15.12. meldes til Jørn 

2.  Beregning av utstillingspoeng og jaktprøvepoeng for Hygenpokalen og 
generelt. 
Hunder som er fullcertet og oppnår exelent får 80 utstillingspoeng. 
Korrigeres for utstillingen 2022. 
 

3.  Dommere og evt. godtgjørelse til dommere i forbindelse med 
Hygenpokalen.  
  
Dommerne godtgjøres med kr 2. pr km. Oppfordres til samkjøring. 
Dommerne må selv melde til kasserer.  
 

4.   Årsmøte – Jeg har fått bekreftet fra Hedmark Harehundklubb at de har 
fått godkjent utstilling på Elverum lørdag den 17.6. 
 
Enstemmig at årsmøte og treff legges til Elverum i helgen 16-18 juni 
2023. 
Willy legger ut på hjemmeside og FB 
 

5.  Veiledning for valgkomiteen 
Willy oversender til leder i valgkomiteen. 
 

6.  Fremdrift prosjekt Posavinastøver 
Roger fra avlsrådet informerte om prosjektet og prosjektplan. Foreløpig 
er prosjektet internt inntil godkjenning fra NHKF foreligger.  
Styret støtter prosjektet.  
 

7.  Bidrag/støtte fra Hygenringen til prosjekt Posavinastøver. 
Prosjektet bes om å søke Hygenringen om midler. Styret anser dette som 
mulig, men må behandles på årsmøte.  
 

8.  Neste møte i midten av desember forbindelse med planlegging av 
Hygenpokalen. 

 


